

# 聖堂報告

常年期第二十三主日

08/09/2024

1. 2024-2026 年度聖堂「成人慕道及再慕道班」及「兒童主日學」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：

1.1 聖堂網站下載 [www.stignatiuschapel.org](http://www.stignatiuschapel.org)

1.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：

電話：2359-4407 傳真：2780-3285

2. 本堂「主伴同行」－義工服務團隊，邀請各位教友作義工，為基層人士於中秋佳節前，送上溫暖及支持。服務詳情如下：

日期：9月15日（主日）

時間：下午 2:30

地點：九龍佐敦、油麻地及旺角地區

內容：聯同「教區勞工牧民中心－少數族裔服務」

派發月餅及慰問基層人士。

有興趣參與教友，請今天到聖堂辦事處報名。主佑各位！

3. 聖堂辦公室旁「靈修加油站」已放置最新靈修書本，歡迎弟兄姊妹選購。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**Twenty-third Sunday in Ordinary Time**  
**8<sup>th</sup> September 2024**

1. We are now inviting applications for the 2024-26 Chinese Catechism and Laity Formation class, as well as the Chinese and English Sunday Schools. You can obtain the application form by:
  - a. Downloading the forms directly from the chapel's website: [www.stignatiuschapel.org](http://www.stignatiuschapel.org), OR
  - b. Contacting the chapel office at (852) 2359-4407 or via fax at (852) 2780-3285 to request that the forms be mailed to you.
  
2. The "Companions of the Lord" Volunteer Service Team of this chapel invites all parishioners to volunteer and extend warmth and support to grassroots individuals before the Mid-Autumn Festival. Details of the service are as follows:

Date: September 15 (Sunday)  
Time: 2:30 PM  
Location: Kowloon, Jordan, Yau Ma Tei, and Mong Kok areas  
Content: Distributing mooncakes and offering comfort to grassroots individuals in collaboration with the "Diocesan Labor Pastoral Centre - Ethnic Minority Services."

Interested parishioners, please sign up at the church office by today. God bless you all!
  
3. The latest devotional books are displayed at the "Spiritual Care Corner" next to the chapel office. Brothers and sisters are welcome to browse and purchase them.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.